

M-1



Saturday, April 11, 2026 will be held the general assembly of the Fournier International Club at the same place as the year 2025 to be closer to **René** Fournier and celebrate its **105 years** with dignity:

**Les Laurières
Chemin des Laurières
37270 Saint-Martin-le-Beau**



Your presence is desired from **2:00 PM**.

We will all have the honor to attend the presentation by Philippe Lhegu, head of the technical commission at the French Federation of Gliding Flight (FFVP - GNAV). He will present to us the latest regulatory developments concerning us and will also be able to answer the questions of pilots and owners of their machine regarding maintenance, airworthiness monitoring.

Mr. Raoul Gaillard will then intervene regarding the relations between aerodrome users and surrounding inhabitants.

This year we will have the very great pleasure of welcoming new members and American pilots of RF4 and RF5B coming in Amboise straight from ... Colorado in the USA. Bienvenue à bord!



Will follow the general assembly in its classic format (moral and financial reports, renewal of the Board of Directors, presentation of 2026 projects, etc.).

A cocktail will then continue all the conversations before the gala dinner served on site.

On the menu :

- Aumônière of the sea, saffron cream and steamed vegetables
 - Stuffed guinea fowl supreme Galiano
 - Cheeses
 - **Birthday cake for 105 years of René** and sparkling wine offered by the CFI
-
- White and red wines matched, mineral waters
 - Coffee, tea, infusion

For people with food allergies, please let us know at registration.

Rate 1 meal **Saturday evening**: **€30.00** for CFI member, his/her spouse
60,00 € for non CFI member



Meals are organized by Monique Percereau and her loyal team at the Aeroclub Les Ailes Tourangelles on the airfield of Amboise Dierre (4 route de l'aérodrome – 37150 Dierre) for people arriving on Friday, Saturday noon or leaving on Sunday.

Please confirm your presence for this meeting no later than April 4, 2026, by return email, phone, or SMS to the contact details of the treasurer at the bottom of the page.

Clearly indicate your wish to be present at meals :

- Friday, April 10 evening – Aéroclub quantity :
- Saturday, April 11 lunch– Aéroclub quantity :
- **Saturday, April 11 evening – Les laurières** quantity :
- Sunday, April 12 at noon. – Aéroclub quantity :

Many accommodation possibilities exist nearby. The choice of the establishment and its reservation are for your freedom.

See you soon !

Reminder :

The amount of the 2026 contribution to the CFI is unchanged: **65,00 €**.

If you have not renewed this membership, it is possible to confirm it on the CFI website and then pay accordingly:

- Bank transfer (preferably) to the CFI account:
IBAN : FR76 1027 8015 1300 0211 5150 155
Code BIC : CMCIFR2A
By clearly indicating in the wording your name and the number of meals or contribution
- Credit card :
- Bank check to the address of the treasurer:
- Cash on site.

Inflight arrivals:

The **aeroclub Les Tourangelles** which greets us kindly, is informed of our presence. The on-site parking of planes is therefore without problem usable, as usual..

Always check the aerodrome conditions of use (NOTAM, SUP AIP). In case of major difficulties, the CFI will endeavour to warn the pilots (as far as possible). (www.sia.aviation-civile.gouv.fr/media/dvd/eAIP_19_FEB_2026/Atlas-VAC/PDF_AIPparSSection/VAC/AD/AD-2.LFEF.pdf).



Treasurer contacts:

Philippe DUFAY
1 rue des primevères
67490 Dettwiller

06 16 33 46 20

airphil@mailo.com

M - 1



Samedi 11 avril 2026 aura lieu l'assemblée générale du Club Fournier International au même endroit que l'année 2025 pour être au plus près de René Fournier et fêter dignement ses **105 ans** :

**Les Laurières
Chemin des Laurières
37270 Saint-Martin-le-Beau**



Votre présence est souhaitée dès **14 h 00**.

Nous aurons tous l'honneur d'assister à la présentation par Philippe Lhegu, responsable de la commission technique à la Fédération Française de Vol en Planeur (FFVP - GNAV). Il nous présentera les dernières évolutions réglementaires nous concernant pourra aussi répondre aux interrogations des pilotes et propriétaires de leur machine au sujet de l'entretien, suivi de navigabilité. Monsieur Raoul Gaillard interviendra ensuite au sujet des relations entre utilisateurs d'aérodromes et des habitants environnants.

Nous aurons cette année le très grand plaisir d'accueillir de nouveaux membres et pilotes américains de RF4 et RF5B venus à Amboise tout droit du ... Colorado aux Etats Unis. Welcome aboard!



Suivra l'assemblée générale dans son format classique (rapports moral et financier, renouvellement du Conseil d'Administration, présentation des projets 2026, etc).

Un cocktail permettra de poursuivre ensuite toutes les conversations avant le dîner de gala servi sur place.

Au menu :

- Aumonière de la mer , crème safranée et légumes vapeur
 - Suprême de pintade farcie Galiano
 - Fromages
 - Gâteau d'**anniversaire des 105 ans de René** et vin pétillant offert par le CFI
-
- Vins blanc et rouges accordés, eaux minérales
 - Café, thé, infusion

Pour les personnes présentant des allergies alimentaires, merci de nous avertir à l'inscription.

Tarif 1 repas **samedi soir**: **30,00 €** pour membre CFI, son conjoint
60,00 € pour non membre CFI

En cas d'allergies à certains aliments, veuillez nous avertir dès que possible pour adapter le menu.



Des repas sont organisés par Monique Percereau et sa fidèle équipe à l'Aéroclub Les ailes Tourangelles sur l'aérodrome d'Amboise Dierre (4 route de l'aérodrome – 37150 Dierre) pour les personnes arrivant vendredi, samedi midi ou repartant dimanche

Merci de nous confirmer votre présence pour cette assemblée au plus tard le 4 avril 2026, par retour de mail, par téléphone, par SMS aux coordonnées du trésorier en bas de page.

Indiquez bien votre souhait de présence aux repas :

- Vendredi 10 avril soir – Aéroclub nombre :
- Samedi 11 avril midi – Aéroclub nombre :
- **Samedi 11 avril soir – Les laurières nombre :**
- Dimanche 12 avril midi. – Aéroclub nombre :

De nombreuses possibilités d'hébergements existent alentour. Le choix de l'établissement et sa réservation sont à votre liberté.

A bientôt !

Pour rappel :

Le montant de la cotisation 2026 au CFI est inchangé : **65,00 €**.

Si vous n'avez pas renouvelé cette adhésion, il est possible de la confirmer sur le site du CFI et de payer ensuite ainsi :

- Virement bancaire (*de préférence*) sur le compte du CFI :
IBAN : FR76 1027 8015 1300 0211 5150 155
Code BIC : CMCIFR2A
En indiquant bien dans le libellé **votre nom et le nombre de repas ou cotisation**
- Carte bancaire :
- Chèque bancaire à l'adresse du trésorier :
- Espèces sur place.

Arrivées en vol :

L'aéroclub Les Tourangelles qui nous accueille gentiment est prévenu de notre présence. Le parking sur place des avions est donc sans problème comme à l'accoutumée.



Vérifiez toujours les conditions d'utilisation de l'aérodrome (NOTAM, SUP AIP). En cas de difficultés majeures, le CFI s'efforcera d'avertir les pilotes (dans la mesure du possible).

(www.sia.aviation-civile.gouv.fr/media/dvd/eAIP_19_FEB_2026/Atlas-VAC/PDF_AIPparSSection/VAC/AD/AD-2.LFEF.pdf).



Contacts trésorier :

Philippe DUFAY
1 rue des primevères
67490 Dettwiller

06 16 33 46 20

airphil@mailo.com